
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 264

Hvad er ministerens begrundelse for, at kompensation for lønomkostninger til gartnerier-

ne – svarende til det, der gælder for zoologiske haver i dag – vil skabe en øget risiko for

svindel? Og mener ministeren ikke, at sådan en ordning kan kontrolleres i vores eksister-

ende meget omfattende kontrol- og registreringssystem af lønsum, som danske virksom-

heder er underlagt fra skatteforvaltningens side?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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